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Protokoll styrelsemöte i Göteborgs 

scoutdistrikt 
Datum: 2023-12-03 

Plats: Scouternas Hus 

Närvarande: 

Anders Wilson AW 

Johan Holst   JH 

Jeanette Hallin JeHa 

Kerstin Lundqvist KL 

Lisa Wackerberg LW  

Louise Blixt  LB 

Rickard Heed  RH 

Noel Storm (ej beslutande) NS 

Ej närvarande: 

Anna-Karin Wärn AK  

Caroline Duell CD 

Mårten Ahlstrand MA 

1 Inledning 

1.1 Val av mötesordförande 

Styrelsen beslutar: 

Att välja AW till mötesordförande.  

1.2 Val av mötessekreterare 

Styrelsen beslutar:  

Att välja LW till mötessekreterare. 

1.3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Senaste mötesprotokollet gås igenom, DS #10. Styrelsen lägger protokollet till handlingarna 

1.4 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet 

Styrelsen beslutar:  

Att välja KL till protokolljusterare. 
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1.5 Fastställande av föredragningslista 

Styrelsen beslutar: 

Att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 

2 Ekonomi 

2.1 Aktuellt läge 

Ingen aktuell rapport presenterades under mötet. JeHa skickar en rapport efter mötet. 

2.2 Lägerbidrag (särskilt verksamhetsbidrag) 

Göteborgs stad har meddelat ett förslag till beslut om verksamhetsbidrag för år 2024 om 300 

000, uppdelat på 250 000 kr i form av lägerbidrag och 50 000 kr till Kragenäs. Beslut tas av 

nämnden senare i december. Styrelsen konstaterar att bidragsstorleken är samma som föregående 

år trots ett ökat antal redovisade lägernätter. 

Avseende tidigare beviljat bidrag som distriktet åtagit sig att fördela till kårer i Göteborgs stad 

behöver vi påminna kårerna att inkomma med ansökningarna. Kansliet ansvarar för påminnelse 

och, i januari, att sammanställa. JeHa har dialog med kansliet för att säkerställa att 

bidragsansökningarna lever upp till de uppsatta reglerna och bidragets syfte. Vi avvaktar 

sammanställning för 2023 innan beslut tas om eventuellt justering av reglerna för 2024 års 

lägerbidrag. 

3 Rapporter 

3.1 Bidragspengar till Kragenäs 

Med anledning av bidragspengar från både Särö Scoutkår och Kungälvs scoutkår har 

diskussioner förts mellan Velj24 och Kragäenäs för att utnyttja medlen på bästa sätt och i 

enlighet med givarnas vilja.  

3.2 Skeppsrådets avvecklande 

Efter att det tidigare Skeppsrådsavtalet blev uppsagt, efter bl.a. att tidigare avtalsparter inte visat 

intresse för en förlängning, kommer Skeppsrådet att avvecklas från och med årsskiftet. Mandalay 

kommer dock att drivas vidare men i ny form (se bl.a. beslutspunkt 4.2). 

3.3 Hubbkåren 

Flera sektioner börjar komma igång och det finns även intresse för internationell scouting för, 

bland annat, personer som tillfälligt vistas här. 

3.4 Äventyret 

Kansliet jobbar på och håller dialog med CD för att fylla på med ett nytt arrangemangsteam till 

Äventyret. 
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3.5 RUT 2024 

Ett omtag är på gång där några personer valt att tacka för sig. Bland dessa återfinns Oscar Forsell 

som efter flera år med många gedigna och högt uppskattade arrangemang har blivit avtackad. 

Styrelsen tackar för insatsen i RUT. 

3.6 Säve scoutkår 

Säve scoutkår är numera igång och styrelsen hälsar dem välkomna till distriktet. 

3.7 Scoutledningsträff 2024 

Scouterna har påbörjat planering inför scoutledningsträff under 2024 för representanter från 

samtliga distrikt. Fråga har uppstått om det är av intresse för personalen på kansliet att delta, 

frågan har dock, delvis, gått direkt till personalen. Styrelsen har påtalat att adressaten för en sådan 

frågeställning i första hand bör vara styrelsen och anser vidare att det måste tydliggöras vad syftet 

och innehållet är med att personalen deltar för att det ska vara försvarbart ekonomiskt. 

3.8 Göteborgsturen 

Ett nytt förslag har inkommit på ett distriktsarrangemang som man som enskild scout kan göra 

på egen hand tillsammans med sin patrull, avdelning eller kår. Styrelsen ser mycket positivt på 

förslaget och konstaterar att tröskeln för genomförandet är mycket lågt samtidigt som det skulle 

kunna väcka intresse för flera av våra egendomar och ge bra synlighet för distriktet. Som en del 

av genomförandet finns föreslaget att man ska kunna hämta ut ett märke på Scouternas Hus. För 

att möjliggöra projektet krävs projektpengar på 2 000 kr. Styrelsen avvaktar beslut. 

4 Beslutspunkter 

4.1 Val till Göteborgsscouternas stiftelse 

Styrelsen behöver i december välja personer till stiftelsen för kommande år. Det är fem personer 

som är uppe för omval samt ordförande. Det finns i dagsläget en plats som suppleant i stiftelsen 

som är vakant. 

Styrelsen beslutar: 

Att uppdra åt JH och LW att inkomma med förslag till val. 

Att bordlägga frågan tills vidare och ta ett beslut senare per mejl efter förslag från LW och JH. 

4.2 Bildande av Mandalayråd 

Efter det numera uppsagda Skeppsrådsavtalet kommer Mandalay att drivas i ny form genom en 

grupp direkt i distriktets regi. För att markera nystarten och förtydliga gruppens uppgift har 

frågan om gruppens namn varit uppe för diskussion. 

Styrelsen beslutar: 

Att Mandalay från årsskiftet ska drivas av Mandalayrådet. 

Med anledning av beslutet finns en rad uppdateringar som behöver göras på bl.a. hemsidan, e-

postadresser etc. JH följer upp. 
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4.3 Nya medlemmar Hajk-DM 

Hajk-DM har genomfört ett möte för att hitta nya medlemmar till arrangemangsgruppen. 

Kansliet medverkade på mötet och har påbörjat introduktionen av två nya medlemmar. 

Styrelsen beslutar: 

Att till Hajk-DM välja in: 

- Henrik Björklund (Porthälla scoutkår) 

- Anders Mejer (Hindås scoutkår). 

5 Nytt och diskussionspunkter 

5.1 Mål för Kragenäs 

Distriktsstyrelsen ser fortsatt ett stort behov av att enas kring mål för Kragenäs. Styrelsen har lyft 

frågan under arbetsmöte för att påbörja diskussionen men det återstår ytterligare arbete. 

5.2 Mål för Mandalay 

Styrelsen har påbörjat en målbeskrivning för Mandalay för att diskutera med Mandalayrådet. AK 

tar kontakt med sammankallande i den nya gruppen för att informera om styrelsens arbete. 

5.3 Ansvarsfördelning 

Styrelsen har uppdaterat ansvarsfördelningen inför 2024 och inom detta hanterat avgående och 

tillkomna ledamöters roller. LW har informerat kansliet. 

6 Avslutning 

6.1 Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades under mötet. 

6.2 Att-göra listan 

Ingen genomgång av att-göra listan gjordes under mötets avslutning. 

6.3 Kommande möte 

Nästa styrelsemöte äger rum den 9 januari 2024.  

6.4 Reflektion 

En reflektionsrunda genomfördes som avslutning på mötet. 

6.5 Mötet avslutas 

Då intet annat fanns att behandla avslutade mötesordförande AW mötet och tackade för ett bra 

möte. 
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Lisa Wackerberg 

____________________ 

Lisa Wackerberg 

Mötessekreterare 

 

Justeras 

Anders Wilson    Kerstin Lundqvist 

____________________   ____________________ 

Anders Wilson   Kerstin Lundqvist 

Mötesordförande   Protokollsjusterare 

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter.  
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